
   

Vragen Commissie Bestuur 8 september 2023  
 

Vragen Gerwi Temmink (PvdA-GL), over Brief GS van 28 februari 2023 over Afronding verkoop 
Wholesale en officiële naamswijziging naar ZEH – 289115, agendapunt 9.2 

 

Vragen Commissie Bestuur Antwoorden  
Kan GS nog eens uitleggen waarom het een deel van de 50 miljoen euro dividend ZEH zelf 
moet terugvragen bij de belasting (zijnde de 7,5 mlj ingehouden dividendbelasting)? 

Het aandelenpakket van ZEH is toegedeeld aan de niet-
ondernemingssfeer van de Provincie Zeeland. Dit is het geval als deze 
niet is opgenomen in de ‘normale aangifte’. Deze systematiek geldt voor 
alle aandeelhouders van ZEH. In dat geval dient er dividendbelasting te 
worden ingehouden door ZEH welke de aandeelhouders afzonderlijk 
kunnen terugvragen bij de belastingdienst. 

Hoe zeker is het dat dit geld inderdaad naar de provincie komt? Deze systematiek is als zodanig afgestemd met de belastingdienst en 
wordt al gehanteerd sinds de eerste dividenduitkering van ZEH (in ieder 
geval vanaf 2007). Het teruggaaf verzoek is door de Provincie Zeeland op 
28 juni 2023 ingediend bij de belastingdienst en op 1 augustus 2023 is dit 
verzoek geaccepteerd. 

En op welke termijn kunnen we dat verwachten? Normaliter ontvangen we dit bedrag binnen 4 maanden terug van de 
belastingdienst. 

Wat kunnen redenen zijn waarom dit bedrag onverhoopt niet (volledig) aan de provincie 
wordt terugbetaald? 

Het is in al die jaren nog nooit voorgekomen dat we teruggevraagde 
dividendbelasting niet hebben ontvangen van de belastingdienst. 

Hoe groot wordt die kans (in percentages) gedacht? Nihil (0%), het is in al die jaren nog nooit voorgekomen dat we 
teruggevraagd dividendbelasting niet hebben ontvangen van de 
belastingdienst. 

 




